
BESLUITENLIJST 

Besluitenlijst van vergadering Commissie Samenleving, gehouden op datum 02-02-2017. 

Tijd: 19.30  uur 
Locatie: Raadzaal  
Voorzitter: J. Stam 
Commissiegriffier: K. Zwakman 

 
Aanwezig: 
CDA: E. van den Bosch, C. Selders 
GB: J. van IJzerloo 
D66: Y. Nijsingh, L. Vogelenzang 
PvdA: E. Meester 
VVD: M. Raat, M. de Vries 
PWF: M. Weeber 
PW2010: A. van der Geest 
CU: K. Groot (vanaf ag pnt 07) 
GL: A. van Berkel 
BAMM: A. Groot 
 
Portefeuillehouder: J. Fit  (ag pnt t/m 08), H. Nederpelt (vanaf ag pnt 09) 
Ambtelijke ondersteuning: 07: J. Menkveld,  08 G. Konijn, P. Verhoogt, 09t/m11:  G. 
Paulissen,Chr. de  Witte, L. Kamma, S. van Dijk 
 
AGENDA 

01 Opening 
 

02 Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

03 Spreekrecht art. 15 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016 
Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
 

04 Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d.  12 januari 2017 
Op verzoek van mevr. Selders wordt bij punt 08 op pagina 3 de tekst gewijzigd: 
“Laaggeletterdheid kan het gevolg zijn van dyslexie.“  
 

05 Toezeggingenlijst en motielijst 
De lijsten worden overeenkomstig het advies vastgesteld. 
Toezegging 377 Kasteel Radboud wordt van Cie SL naar Cie B&M verplaatst, omdat 
het een overwegend economisch/financieel onderwerp is. Motie toegankelijkheid 
wordt op verzoek van wethouder Fit overgeplaatst naar Cie  Ruimte, omdat het 
overwegend ruimtelijke aspecten heeft.  
 

06 Actieve informatie college 
- De overname van Delta Lloyd door de Nationale Nederlanden Groep heeft 
gevolgen voor de sponsoring van de regatta. Voor 2017 is er geen probleem, maar 
de zeilsport past niet in het sponsorbeleid van NNG. Er is overleg met alle 
betrokkenen om alles in het werk te stellen ook voor 2018 e.v. de financiering van 
de regatta veilig te stellen. 
- Bij kinderboerderij Langoortje is als gevolg van vogelgriep het pluimvee 
afgemaakt. De kinderboerderij is gesloten gedurende het besmettingsgevaar. 
Wellicht zijn er gevolgen voor de begroting, waarover in maart bestuurlijk overleg 



is. 
- In een brief is de vervolgprocedure groene sportvelden aan de 
voetbalverenigingen uitgelegd. De raad is hierover met een infonota geïnformeerd. 
- Er is door I&O onderzoek gedaan naar drugs&alcoholgebruik door de Medemblikse 
jeugd. Gemeenten Hoorn en Opmeer hebben zich hierbij aangesloten. Er is een 0-
meting verricht. Dit is een goede basis voor een uitvoeringsplan, waarover de raad 
in maart met een infonota wordt geïnformeerd.  
 

07 Rvs Openhouden consultatiebureaus Abbekerk en Andijk 
Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder als volgt 
geantwoord: 
- Het verschil tussen de € 36.000,- van het raadsvoorstel december en de € 48.000,- 
nu komt omdat de € 36.000 een circa bedrag was op basis van gegevens van de 
GGD. Er is nieuwe regelgeving m.b.t. koeling, er is sprake van indexering en er is 
huurderving in de nieuwe situatie. Daarnaast zijn trendmatige meerkosten van de 
overige consultatiebureaus meegenomen.  
- de kosten van begeleiding € 6000,- hebben betrekking op de bouwbegeleiding,  de 
facilitering bij nieuwe contracten van de GGD en het aanvragen van offertes. 
- de verbouw wordt zodanig gepland dat deze tussen twee consultatiemomenten 
kan worden gedaan. 
-er is voor gekozen de trendmatige kosten van alle consultatiebureaus te betrekken 
bij de consultatiebureaus Abbekerk en Andijk om een totaal beeld van de kosten te 
geven.  
- de verbouwkosten zijn lager dan geraamd, omdat er gekozen wordt voor het 
voldoen aan de minimale eisen. Voor één jaar is dit volgens de GGD toereikend. 
- Van de gevraagde € 78.000,- dient € 48.000,-  structureel te worden opgenomen in 
de begroting. € 30.000,- is  incidenteel, dit zijn verbouwingskosten. Daarnaast is er 
discussie over de toekomst in relatie tot het dorpshuis Abbekerk, waarvoor 
meerdere scenario’s worden ontwikkeld. Er zijn gesprekken met de huidige 
gebruikers.  
- de structurele meerkosten worden niet in de Lentenota meegenomen maar uit de 
algemene reserve gehaald. Op advies van de afd Financiën gebeurt dit in één 
raadsbesluit. Het is juist dat hiermee niet wordt voldaan aan het aangenomen 
amendement, dit is een omissie.  
- wanneer de trendmatige verhoging opgenomen zou worden in een apart 
raadsvoorstel, zou dit om een klein bedrag, ongeveer € 5000,-,  gaan. Hiervoor is 
niet gekozen. Dit had in het voorstel beschreven kunnen worden. 
- de specificatie van de verbouwkosten kan bij de griffie worden ingezien. 
 
Tweede termijn 
- de periode van 1 jaar voor de tijdelijke aanpassing zal naar verwachting tot begin 
komend jaar duren e.e.a. in overleg met de GGD. Rond de zomer worden de 
scenario’s verwacht voor de toekomstige accommodatie. Het overleg met de GGD is 
heel positief en coöperatief. 
- de ouders in Andijk zijn niet geïnformeerd, omdat hier geen verandering heeft 
plaatsgevonden. 
- de ouders in Abbekerk zijn geïnformeerd over het besluit van de raad en het 
openhouden van het consultatiebureau. Bij nieuwe ontwikkelingen worden zij 
opnieuw geïnformeerd. 
- Indien dit raadsvoorstel niet wordt aangenomen zal toch een bedrag van iets 
minder dan € 12.000,- nodig zijn, waarvoor dan een apart voorstel komt. 
-hoewel deze tijdelijke voorziening slechts een beperkte tijd gebruikt zal worden, 
is deze noodzakelijk, omdat de GGD aangegeven heeft dat er nu al aanleiding is om 
te sluiten. Er was een toezegging aan de GGD om dit in 2016 op te lossen. De 



verwachting is niet dat in 2017 een definitieve oplossing komt op basis van de 
scenario’s voor het dorpshuis, die in de zomer aan de raad worden aangeboden. 
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel in de meningvormende vergadering 
geagendeerd kan worden.  
 

08 Rvs ''Klaar voor de start!'' Topsportnota 2017 - 2020 
- de bedragen van € 10.000,- op pag 23 hebben betrekking op een 
evenementenfonds en het Team Medemblik, als organisatiebureau. Het team zal 
zelf geen evenementen organiseren, maar faciliteert. 
- er is invulling gegeven aan de amendementen in aparte teksten m.b.t. de 
individuele sporten en het openstaan voor andere sporten. 
- bij doorverwijzing van sporters gebeurt dit naar uitvoeringsorganisaties, die niet 
met name genoemd zijn, omdat deze in de tijd kunnen veranderen. Wanneer een 
individuele sporter gebruik wil maken van de faciliteiten, dan zal dit via een 
vereniging gebeuren. 
-Gedacht wordt het team Medemblik te laten bestaan uit mensen uit de organisatie 
en de gespreksporters voor het topsportbeleid. Hierover moeten de gesprekken nog 
starten. 
-Het evenementenbudget kan aangewend worden door organisaties die 
evenementen gaan organiseren. 
- het beleid wordt voor 4 jaar opgezet. Een aantal keer per jaar zal er 
terugkoppeling plaatsvinden en zeker na vier jaar. 
-de veiligheid van sporters is belegd bij de bonden. 
- een NOC/NSF erkende sport wordt in minstens 50 landen beoefend. Inline-skaten 
staat op de nominatie, maar is nog niet erkend. Is deze erkenning niet te 
beperkend? De wethouder zal dit nagaan. 
- De focus is voor de komende 4 jaar en richt zich op de drie genoemde 
verenigingen. Dat betekent dat de focus zich niet op andere verenigingen kan 
richten gedurende deze periode. De afspraken over zaalgebruik door SEW staan 
buiten deze nota en het topsportbeleid. 
- er is nog geen algemeen sportbeleid, maar er is wel vanuit breedtesport gekeken. 
In 2017 wordt een gezondheidsbeleid opgesteld, waarbinnen sportbeleid een plaats 
krijgt. 
- ook verenigingen uit Medemblik die buiten de gemeente sportactiviteiten 
organiseren kunnen in aanmerking komen voor facilitering. 
- het budget van € 2500,- voor ondersteuning topsporters leidt tot een richtbedrag 
van € 150,- per sporter. Dit laatste bedrag is indicatief.  
- Over de stand van zaken en contacten over de inschrijving voor de Special 
Olympics wordt de commissie schriftelijk geïnformeerd.    
- voor de twee onderwerpen die op pag 44  worden genoemd en waarvoor geen 
bedragen zijn geraamd, worden geen kosten verwacht.  
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel in de meningvormende vergadering 
geagendeerd kan worden.  
 
 

08.a PAUZE 
 

09 Bijpraten over ontwikkeling in Sociaal domein  
Actieve informatie college (vooraf): 
- Naar verwachting zullen er geen extra gelden voor jeugd van het rijk beschikbaar 
komen voor Medemblik.  
- de pilot ‘Stem van de cliënt’ loopt tot juli, daarna zullen de ervaringen 
beschikbaar komen. 
 



Presentatie (bijlage) 
Aan de hand van een presentatie wordt de commissie geïnformeerd over: 
-Aanbevelingen van de rekenkamercommissie 
-Ontwikkelingen beschermd wonen en maatschappelijke opvang 
-Ontwikkelingen verwarde personen 
-Pleegzorg 
 
Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder als volgt 
geantwoord: 
- Het KCC houdt handmatig lijsten bij van veel voorkomende vragen en 
onderwerpen, zodat daarover nadere informatie via bijv. de website kan worden 
verstrekt. Daarmee ontstaat een kennisbank. 
- de maatschappelijke opvang en beschermd wonen zijn onderwerpen van gesprek 
met de woningcorporaties. De verantwoordelijkheid die de centrumgemeente 
Hoorn nu nog heeft komt over naar de gemeente Medemblik. Er worden 
prestatieafspraken gemaakt om de doelstellingen te behalen. Het stagneren van 
doorstroming door een tekort aan passende woonruimte is onderwerp van gesprek 
in de VVRE.  
-De sluitende aanpak voor verwarde personen is een opdracht vanuit het rijk (te 
regelen voor 1 oktober 2018). Dit wordt op twee plaatsen opgepakt: Veiligheid: 
burgemeester, politie en OM; Zorg: wethouder en zorgketenpartners.  
-De wijkteams zijn nog in ontwikkeling. Per deelgebied (oost, midden, west) 
worden de generieke teams aangevuld met specialistische deskundigheid, zoals  
schuldsanering. Per 1 april is het plan van aanpak gereed.  
- Ook een jongerenwerker kan zorgregisseur zijn in een gezin, dit hangt af van de 
vertrouwensband en het accent van de zorg. 
- De informatie over ontwikkelingen sociaal domein wordt geregeld thematisch in 
het college gedeeld.   
 

10 Bespreeknotitie Mantelzorgondersteuning 
Op vragen van de commissie wordt door of namens de wethouder als volgt 
geantwoord: 
- Indien er een indicatie is voor individuele begeleiding kan de sociaal-
maatschappelijke begeleiding ook aandachtszorg (meer dan alleen zorg) bieden.  
- Vrijwilligers worden niet gevraagd verzorgende handelingen te verrichten die door 
zorgaanbieders geboden worden. 
- Er wordt nu ingezet de mantelzorgers meer te betrekken bij het opstellen en 
uitvoeren van het zorgplan door de zorgaanbieders. 
 
Op de vragen van de bespreeknotitie reageren de fracties als volgt: 
CDA: Het taboe op geven van om mantelzorg dient doorbroken te worden. Het 
taboe maakt dat mantelzorgers niet snel om ondersteuning vragen. Een goed 
voorbeeld is de mantelzorgbalie in het WFgasthuis. Het mantelzorgcompliment 
moet gemakkelijker voor langere termijn worden verstrekt, bij voorbeeld via 
koppeling aan een diagnose. Nu moet het steeds opnieuw jaarlijks worden 
aangevraagd, dit is een extra belasting. De hoogte van het bedrag moet terug naar 
het oude niveau: € 250,- ipv € 100,-. Mantelzorgers maken extra kosten, zodat dit 
bedrag daar ook al snel aan opgaat. Als doelgroepen noemt de fractie het 
ondersteunen van ouders van kinderen met een bovengebruikelijke zorgvraag, 
partners van mensen met dementie en een chronische zieke. Ook graag aandacht 
voor jonge mantelzorgers en kinderen die een broer of zus hebben met een 
zorgvraag (de zgn brusjes). Respijtzorg en huishoudelijke hulp kunnen ingezet 
worden om de mantelzorgerstaak te verlichten, zodat zij het kunnen volhouden. 
GemeenteBelangen: Meer professionele steun bij vrijwillige mantelzorgers. De 



mogelijkheden van zorgaanbod dienen goed in kaart te worden gebracht, zodat 
mantelzorgers niet van het kastje naar de muur worden gestuurd. 
PvdA: belangrijk is respijtzorg, zodat mantelzorgers er even tussenuit kunnen. Ook 
is een opleidingsmogelijkheid voor mantelzorgers gewenst, zoals de Wering die 
biedt. Aandacht voor ouderen die kwetsbaarder worden, niet alleen als gevolg van 
dementie. 
D66; mantelzorgers hebben soms het gevoel dat zij tegen een bureaucratie moeten 
opboksen. Minder regels. Respijtzorg is voor mantelzorg belangrijk. Doelgroepen 
met bijzondere aandacht zijn wellicht dementie. Ook dient er aandacht te zijn voor 
mantelzorgers die in de uithoeken van de gemeente wonen, die moeilijk bereikbaar 
zijn. 
GL: een oplossing voor alle genoemde problemen is basisloon. 
BAMM heeft geen aanvullingen. 
VVD sluit zich aan bij de eerdere sprekers: respijtzorg, minder regelgeving en de 
doelgroepen genoemd door het CDA. 
CU sluit zich aan bij de vraag naar meer respijtzorg. Aandacht voor mantelzorgers 
die er nagenoeg alleen voor staan, omdat familie elders woont. 
PWF: er is behoefte aan een goed overzicht van de mantelzorgers. Meer overleg 
over de Wet langdurige zorg en de zorgverzekering. Als voorbeeld wordt Het Gooi 
genoemd, waar ouderen gevraagd worden in welke situatie zij oud willen worden. 
Dit is ook voor Medemblik een goed idee. Als doelgroepen worden genoemd 
kinderen van ouders die mantelzorg nodig hebben, vaak ook gezinnen met lage 
inkomens, die zelf geen zorg kunnen inhuren. Als voorbeeld worden pubers met 
zorgvragende ouders genoemd. 
PW2010: noemt enig kind van ouders met een zorgvraag en jonge kinderen en 
pubers. Kinderen branden daardoor eerder af. Er dient een systeem te komen, 
waardoor er meer zicht komt op waar mantelzorgers zitten. Respijtzorg dient 
afgestemd te worden op de duur van de te geven mantelzorg. Mantelzorgers 
hebben behoefte om een wat langere tijd er even uit te zijn. Mantelzorgers 
besparen veel geld. De hulp die geboden wordt is sterk persoonsafhankelijk. Ook 
wordt een voorziening voor noodhulp genoemd, voor het geval een mantelzorgers 
heel plotseling wegvalt. 
Wethouder Nederpelt dankt de fracties voor hun inbreng. Hij heeft een aantal 
zaken gehoord die een mooie basis vormt voor een vervolgstap. 
 

11 Bespreeknotitie PWF Toezicht in uitvoering van alle domeinen van de transities 
 
Mevr. Weeber (PWF) licht de bespreeknotitie toe. De aanleiding is een bijeenkomst 
van RaadslidNu, waar de vraag gesteld werd hoe kan het best binnen een gemeente 
de toezicht geregeld worden. Is er meer zicht van de raad nodig? PWF wil graag een 
oriënterende bespreking. Zij noemt de situatie waar iemand een klacht heeft, maar 
vanwege de afhankelijkheid van de zorg deze niet indient. Zij weet niet goed naar 
wie doorverwezen moet worden bij een klacht. 
Wethouder Nederpelt vindt toezicht heel belangrijk en constateert dat het heel 
verschillend en niet overzichtelijk is ingericht: soms een instantie, soms 
cliëntenraad, soms ombudsman. Iedere wet heeft een eigen regeling. 
PW2010 hoort ook af en toe klachten. Mensen klagen niet snel en kloppen niet snel 
aan voor hulp. Het zou goed zijn wanneer je als raad goed zicht hebt op de 
geboden hulptrajecten. 
CU constateert dat er al veel geregeld is. En vraagt zich af of er gaten zijn. 
VVD vindt dat alles redelijk afgedekt is. Hij verwacht van de gemeente aandacht en 
maatwerk. De VVD heeft geen behoefte aan een extra voorziening. 
D66 vindt dat zorg niet dichtgetimmerd kan worden. Er zijn klachtenprocedures die 
soms gebruikt worden; er lijkt geen extra voorziening nodig. 



PvdA heeft niet de behoefte aan een extra inspectie en doet de suggestie om de 
klachtenregelingen nog eens goed bekend te maken. Haar ervaring met het PvdA 
ombudsteam is, dat er soms wel eens een klacht is, maar dat dit vervolgens 
geregeld kan worden. 
GB ziet ook geen noodzaak voor een extra voorziening. 
CDA sluit zich aan bij de woorden van de VVD. 
Mevr. Weeber is blij met de reacties. Het is haar niet te doen om een extra 
inspectie. Zij wil graag geïnformeerd worden over de inhoudelijke betrokkenheid 
van de gemeente bij de zorg. Bij de hulpverlening is onafhankelijk meekijken bij de 
verleende zorg geregeld. Zij wilde met de bespreeknotitie nagaan of dit, met de 
nieuwe taken van de gemeente bij de zorg, ook ambtelijk zo gebeurt. 
 

12 Sluiting 
 

 
 

 


